

No. 13561. INTERNATIONAL CONVENTION ON THE SIMPLIFICATION AND HARMONIZATION OF CUSTOMS PROCEDURES. CONCLUDED AT KYOTO ON 18 MAY 1973¹

N° 13561. CONVENTION INTERNATIONALE POUR LA SIMPLIFICATION ET L'HARMONISATION DES RÉGIMES DOUANIERS. CONCLUE À KYOTO LE 18 MAI 1973¹

ACCESSION

Instrument deposited with the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on:

6 July 1974

NIGERIA

(With effect from 6 October 1976. Accepting annex E.3 subject to a reservation in respect of practice 11, and annex E.5 subject to reservations in respect of practices 5 and 25 and standard 23.)

The reservations read as follows:

[TRANSLATION — TRADUCTION]

Recommended practice 11

Nigerian law prohibits the import, even for warehousing purposes, of goods subject to import prohibitions and of all goods originating in certain countries such as South Africa, Rhodesia (Zimbabwe) and Namibia (South West Africa).

Recommended practice 5

Nigerian law prohibits the import, even for purposes of temporary admission, of goods imported from certain countries such as South Africa, Rhodesia (Zimbabwe) and Namibia (South West Africa) or of goods subject to import prohibitions.

Standard 23

Nigerian law makes no provision for free ports where the storage of temporarily imported goods would terminate the temporary admission régime.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 950, p. 269, and annex A in volumes 958, 981, 987, 989 and 1019.

ADHÉSION

Instrument déposé auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière le :

6 juillet 1974

NIGÉRIA

(Avec effet au 6 octobre 1976. Avec acceptation de l'annexe E.3 avec une réserve visant la pratique 11, et l'annexe E.5 avec réserves visant les pratiques 5 et 35 de la norme 23.)

Les réserves se lisent comme suit :

Pratique recommandée 11

Les lois nigérianes interdisent l'importation, même pour la mise en entrepôt, de marchandises faisant l'objet de prohibitions à l'importation et de toutes les marchandises en provenance de certains pays comme l'Afrique du Sud, la Rhodésie (Zimbabwe) et la Namibie (Afrique du Sud-Ouest).

Pratique recommandée 5

Les lois nigérianes interdisent l'importation, même en admission temporaire, de marchandises importées de certains pays comme l'Afrique du Sud, la Rhodésie (Zimbabwe) et la Namibie (Afrique du Sud-Ouest) ou de marchandises faisant l'objet de prohibitions à l'importation.

Norme 23

Les lois nigérianes ne prévoient pas de ports francs où le dépôt de marchandises importées temporairement mettrait fin au régime de l'admission temporaire.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 950, p. 269, et annexe A des volumes 958, 981, 987, 989 et 1019.

Recommended practice 35

Nigeria has not yet acceded to the Conventions on packings, on goods for display or use at exhibitions, fairs, meetings or similar events, on professional equipment, on pedagogic material, on samples and advertising films, on tourist publicity material, on containers, on pallets and on commercial road vehicles.

Certified statement was registered by the Secretary-General of the Customs Co-operation Council, acting on behalf of the Parties, on 20 September 1976.

Pratique recommandée 35

Le Nigéria n'a pas encore adhéré aux Conventions relatives aux emballages, aux marchandises destinées à être présentées ou utilisées à une exposition, une foire, un congrès ou une manifestation similaire, au matériel professionnel, au matériel pédagogique, aux échantillons et aux films publicitaires, au matériel de propagande touristique, aux conteneurs, aux palettes et aux véhicules routiers commerciaux.

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Secrétaire général du Conseil de coopération douanière, agissant au nom des Parties, le 20 septembre 1976.
